

إعلان اغلاق باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

شركة Ooredoo (ش.م.ق.ع) تعلن عن اغلاق باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة للسنوات الثلاثة القادمة من 2024 إلى 2027، وفقاً لأحكام المادة (22) من نظام الأساسي للشركة والمادة (97) من قانون الشركات التجارية القطري رقم (11) لسنة 2015، والمادة رقم (5) من قرار مجلس إدارة هيئة قطر للأسواق المالية رقم (5) لسنة 2016 بإصدار نظام حوكمة الشركات والكيانات القانونية المدرجة في السوق الرئيسية.

أغلق باب الترشيح يوم الخميس، 15 فبراير 2024، في تمام الساعة الواحدة ظهراً.

-إنتهى-

**Ooredoo Q.P.S.C.**

Date: 15 February 2024

**Closure of Nominations' Application Period for Board Membership**

Ooredoo (Q.P.S.C) announces the closure of its nominations applications period for its Board Memberships for the upcoming term of three years, starting in 2024 and ending in 2027 in accordance with stipulations of Article (22) of the Company's Articles of Association, and Article (97) of Qatar Commercial Companies Law No. (11) of 2015 and the Qatar Financial Markets Authority Governance Code for Companies & Legal Entities Listed on the Main Market (QFMA Board Decision No. (5) of 2016).

The nomination period was closed on Thursday, 15th February 2024, at 01:00 PM.

-End-

**Ooredoo Q.P.S.C.**

Ooredoo Tower, Building 14,  
Zone 61, Street 801, Al Dafna  
P.O. Box 217, Doha, Qatar  
Tel No.: (+974) 4440 0400 | Fax No.: (+974) 4411 0389  
Commercial Registration No.: 21183  
Company's Authorized Capital (QAR 5,000,000,000)  
Company's Issued & Paid-Up Capital (QAR 3,203,200,000)  
[ooredoo.qa](http://ooredoo.qa)

**أريد ش.م.ق.ع.**

برج Ooredoo، مبنى 14  
المنطقة 61، شارع 801، الدفنة  
ص.ب. 217، الدوحة، قطر  
ت : 4440 0400 (+974) | ف : 4411 0389 (+974)  
رقم السجل التجاري : 21183  
رأس مال الشركة المصرح به (5,000,000,000) ر.ق.  
ورأس مالها المصدر (3,203,200,000) ر.ق.  
[ooredoo.qa](http://ooredoo.qa)